

TECHNO VINTAGE™ KK

*An eco-friendly fabric with
high shape-retaining properties*

- Retains its shape due to a unique combination of tension and elasticity.
- Eco-friendly, as no additional processes or chemical treatments are added to the standard polyester processing method.
- Can be processed into woven or knitted fabric using polyester yarn (PBT and PTT).
- Can be processed using our proprietary technology to give it various functions.



DANTOTSU
water-repellent



Water
repellency



Oil-repellent



Antibacterial
deodorizing



Sweat
absorbent



Water
absorbency



Antistatic
property



Soil release

- We also offer “Techno Vintage KK PFGD(prepare for garment dye)” which has been developed exclusively for product dyeing. A natural appearance and unique texture can be achieved.



TECHNO VINTAGE™ KK

具有高级的形状保持性和独特的弹性·挺括感
环保型面料

- 具有高度的形状保持性，又兼具独特的弹性·挺括感。
- 在普通聚酯品加工过程中不增加工序数，也不增加化学负荷，对环境友好。
- 聚酯（PBT, PTT纱线）的织物品和编织品均可加工。
- 可与本公司拥有的各种高功能加工相结合。



绝对第一不沾水



不沾水



不沾油



抗菌防臭



吸汗



吸水



防静电



SR(去污)

- 还有GAMEDY®专用的 "Techno Vintage KK 漂白布"。
通过成衣染色可以表现出自然的表面风格和独特的质感。

